
Ker naj bi farmacevtski podjetji Farmadent
in Marifarm v kratkem prešli iz Mariborskih
lekarn v last mariborske občine, zaposlene skrbijo
špekulacije o prodaji podjetij ali vsaj njunem finančnem
izčrpavanju v luči velikopoteznih projektov občine
DAMIJAN TOPLAK
V uredništvo Večera smo prejeli dopis,
podpisan z delavci Farmadenta (ma-
riborskega podjetja, ki se ukvarja z
nabavo in prodajo zdravil), v katerem
opozarjajo na arogantno obnašanje nji-
hove nove prokuristke Duške Jurenec,
ki je prišla v podjetje 17. oktobra nepo-
sredno z mesta vodje kabineta mari-
borskega župana Franca Kanglerja.
Jurenčeva, po izobrazbi diplomirana
ekonomistka, naj bi namreč grobo za-
vračala srečanje z zaposlenimi, od ka-
terega so pričakovali, da bi jim na njem
predstavila svojo vlogo in naloge v
podjetju. Pisci dopisa še menijo, da
novooblikovano delovno mesto pro-
kuristke sploh ni bilo potrebno - po
naših informacijah naj bi bil zaposli-
tev Jurenčeve zahteval kar sam župan
Kangler, četudi več ne sme biti nadzor-
nik Farmadenta in formalno tudi ni,
ker naj bi bil pač želel s premestitvi-
jo Jurenčeve znižati stroške maribor-
ske občine, katere finančni položaj je
alarmantno skrb zbujajoč. Župan Kan-
gler se na naš klic in sms-sporočilo ni
odzval.

Spomnimo, da je podobno bilo v
mariborski tovarni zdravil Marifarm
(tudi ta je v lasti Mariborskih lekarn
Maribor, te pa so last mariborske
občine), ko so direktorju Milanu Pu-
kšiču kot prokurista dodali politika
LDS Milana Petka, prav tako diplomi-
ranega ekonomista. Pisci dopisa se zato
bojijo, da bi Farmadent doletela podob-
na usoda kot Marifarm (tega zdaj vodi
mestna svetnica SDS Brigita Brumen),
ki se že drugo leto sooča z večmilijon-
sko izgubo, ima pa tudi za dobrih 20

milijonov evrov kreditov. Mimogrede,
32-letna Duška Jurenec je tudi name-
stnica predsednika nadzornega sveta
v Marifarmu.

Jurenčeva lahko parkira kjerkoli
Toda tukaj zgodba s prokuristko Far-
madenta Jurenčevo še zdaleč ni kon-
čana. Po naših zanesljivih podatkih
je novopečena prokuristka tudi zase-
dla direktorjev parkirni prostor, naše
vprašanje o tem pa je odpravila z od-
govorom, da so to otroške igre. Direk-
tor Farmadenta Leopold Donko nam
je povedal, da je ob prihodu Jurenče-
ve v podjetje slednji dejal, da lahko
parkira kjerkoli, resda pa je direktor-
jev parkirni prostor posebej označen.
"Negiram navedbe anonimke, da bi
imela prokuristka do mene negativen
odnos. Nimam občutka, da ne bi bila
do mene korektna. Prav tako nisem
opazil, da bi se z njenim prihodom v
podjetje vzdušje v podjetju poslabša-
lo in tudi nič ne vem o tem, da bi bila
koga grobo zavrnila ob prošnji za se-
stanek," pomirja prvi mož Farmadenta.

Dodajmo, da je vzrok napetega
vzdušja v podjetju najbrž tudi to, da naj
bi Farmadent in Marifarm v kratkem
prešla iz Mariborskih lekarn Maribor
neposredno v last mariborske občine
(ta sicer še nima opravljene delitvene
bilance s primestnimi občinami), ter
da se že špekulira o prodaji podjetja
ali pa vsaj njegovem finančnem izčr-
pavanju v luči velikopoteznih projek-
tov mariborske občine (EPK, zimska
univerzijada ...).

Predsednik nadzornega

sveta molči
Duška Jurenec na vse očitke odgovar-
ja, da se je praktično že v prvih dveh
dneh srečala z vsemi zaposlenimi v
Farmadentu in da se z določenimi
med njimi glede na tematiko srečuje
tudi vsakodnevno. Pobude za kakšen
dodaten sestanek, na katerem naj bi
predstavila svoje naloge v Farmaden-
tu, pa ni dobila, pravi. "Z vsemi sode-
lujem in med sabo imamo korektne
odnose. O tem, kakšno vizijo imajo
lastniki Farmadenta (Mariborske le-
karne oziroma Mestna občina Mari-
bor) z mojim prihodom v podjetje, pa
boste morali vprašati kar njih," pravi
Jurenčeva, pri čemer ni komentirala
navedb v anonimki, da sploh ni bilo
potrebe po uvedbi delovnega mesta
prokuristke. Komentirala ni niti do-
mnevno negativnega odnosa do di-
rektorja Farmadenta. Duška Jurenec
je še dodala, da je podpisala pogod-
bo o zaposlitvi (prejemala naj bi 90
odstotkov direktorjeve plače, op.
a.) v skladu z zakonom o gospodar-
skih družbah in da ne drži, da naj bi
bila črtala v tej pogodbi postavljene
pogoje, ki da so v skladu s predpisi in
zakonom. Sprejeto pa naj bi bilo, da
mora biti za vse zadeve v podjetju ob
direktorjevem še podpis Jurenčeve,
česar prokuristka ni komentirala.

Predsednik nadzornega sveta Far-
madenta Danilo Burnač, sicer tudi di-
rektor podjetja Mariborski vodovod
in mestni svetnik Županove liste,
se na naša vprašanja o anonimki ni
odzval.



Lokalna politika želi Farmadent premestiti pod okrilje občine. Sledi potem prodaja? (Igor Napast'


